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 JAARVERSLAG VAN DE CONTACTGROEP POSTACTIEVEN 
REGIO GILZE-RIJEN 

OVER HET VERENIGINGSJAAR 2020 
 
 
 
 

 
Algemeen.  
Als gevolg van de corona epidemie is dit waarschijnlijk het kortste jaarverslag in de 
geschiedenis van CGPA GZRIJ. Door de epidemie is het sociale leven in Nederland voor een 
groot deel stil gevallen en hebben de meeste activiteiten van de CGPA geen doorgang 
gevonden. Wat daarbij ook niet hielp is dat een groot deel van onze leden in de risicogroep 
van COVID-19 vallen.  
 
Ledenbestand. 
Het ledenaantal is in 2020 met 31 leden gedaald van 289 naar 258. De opzeggingen werden 
gedaan om de bekende redenen, waaronder in toenemende mate mensen die vanwege hoge 
leeftijd of gezondheid niet meer kunnen of willen deelnemen aan onze activiteiten. We 
hebben ook enige leden moeten uitschrijven omdat zij de contributie niet hebben betaald. In 
2020 is helaas ook een aantal leden overleden. 
 
We hebben in 2020 regelmatig contact gehad met de loketfunctionaris bij P&O om de 
zichtbaarheid en bekendheid van de CGPA op het DHC te vergroten. Het was ook de intentie 
om een aantal dienstverlaters bijeenkomsten te organiseren. Ook hier was COVID-19 de 
verstorende factor. We gaan er van uit dat we in de loop van 2021 wederom in staat zullen 
zijn om actief leden te gaan werven. 
 
Activiteiten 2020.  
2020 begon ‘normaal’ met de Nieuwjaarsscocial. Snel daarna moesten de activiteiten worden 
afgelast. In eerste instantie omdat het bestuur het te risicovol vond voor de leden. Kort daarna 
maakten ook de maatregelen van de overheid het onmogelijk om activiteiten te organiseren. 
Het bestuur is het hele jaar hoopvol gebleven dat er in 2020 nog wel een Social zou kunnen 
worden georganiseerd. Door het verloop van de corona crisis bleek dit echter steeds 
onmogelijk. De leden zijn met updates op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen. 
 
Ook de ALV heeft dus geen doorgang kunnen vinden. Normaliter zou tijdens deze ALV een 
nieuwe voorzitter zijn gekozen omdat de huidige voorzitter, dhr. John van der Ven heeft 
aangegeven het stokje te willen overdagen. Er is een nieuwe kandidaat gevonden: mw. 
Christa Oppers – Beumer. Het bestuur heeft daarom besloten een voorschot te nemen op 
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instemming van de kandidatuur door de ALV en sinds september draait mw. Christa Oppers – 
Beumer mee in het bestuur. De leden zijn hierover uiteraard geinformeerd.  
 
Tenslotte 
Het bestuur kijkt terug op een bizar verenigingsjaar, met door alle beperkingen slechts één 
activiteit. We kijken evenwel hoopvol uit naar 2021 en gaan er van uit dat we – mede door de 
vaccinaties – het ergste achter de rug hebben en in elk geval vanaf medio 2021 het geplande 
programma kunnen realiseren.  
 
 
 
De secretaris,       De voorzitter 
 
 
 
T. Bijl         L.J.J. van der Ven 
 


